



Matr.Nr. - Reg.No. 8832418

**Bescheid über die Verleihung eines akademischen Grades**  
**Decision on Conferment of an Academic Degree**

**Der Studiendirektor der Karl-Franzens-Universität Graz**  
**The Director of Studies of the Karl-Franzens-University Graz**

verleiht

awards

gemäß § 87 Abs 2 des Universitätsgesetzes 2002,  
BGBl. I Nr. 120/2002,

according to article 87 para 2 of Universities Act 2002,  
BGBl. I No. 120/2002, to

Herrn / Mr.

**Dipl.-Ing. Dr.techn. Mag.phil. Bernhard Heiden**

geb. am 7. Juli 1970 / born on July 7, 1970

Österreichischer Staatsbürger / citizen of Austria

nach positiver Beurteilung der Masterarbeit und der abschließenden Masterprüfung (abgelegt am 1. Februar 2016) gemäß dem Studienplan für den Universitätslehrgang „Professional MBA Controlling, Finance and Accounting“, verlautbart im Mitteilungsblatt der Karl-Franzens-Universität Nr. 39.m vom 27. Juni 2013,

based on a positive assessment of the master's thesis and the final master examination (taken on February 1, 2016), as set out in the curriculum for the University Course Programme in "Professional MBA Controlling, Finance and Accounting" as published in the "Mitteilungsblatt" of Karl-Franzens-University No. 39.m dated June 27, 2013,

**am 10. Februar 2016**  
**den akademischen Grad**

**on February 10, 2016**  
**the academic degree of**

**„Master of Business Administration – MBA“**

Rechtsmittelbelehrung:

Dieser Bescheid wird mit 10. Februar 2016 rechtskräftig. Auf eine weitergehende Rechtsmittelbelehrung wird verzichtet.

Graz, den 10. Februar 2016

Instructions concerning right of appeal:

This certificate becomes legally effective on February 10, 2016. There shall be no further notification of legal remedies.

Graz, February 10, 2016

Der Studiendirektor / The Director of Studies:

Ao.Univ.-Prof. Mag. Dr. Martin Polaschek